
 

 

ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Raval 

 

Data: 3 d’octubre de 2022 Hora: 18:30 h 

Lloc: Casal de barri del Raval 

Persones participants 

Nom i cognoms  Entitat  

 

Antonio Martínez     AV del Raval    

Serafí Picallo      Veí 

Youssef Hernández     Veí 

Anna Solanas     Casal del Infants 

Santi Gonzalez Miret     Veí 

Angel Cordero     Xarxa Veïnal 

Diego Ruiz     Conservatori Liceu 

Santiago Ibarra      Conseller BComú  

Jordi Callejo     Conseller ERC 

Laura de la Cruz     Consellera ERC 

Júlia Barea Sánchez      Consellera Ciutadans 

Maria José Chacón     Consellera JuntsxCAT 

Ramon Granadal      Tècnic de barri Raval 

Glòria Torras       Tècnic de barri Raval 

 

      

Temes tractats 

 

S’inicia la sessió amb l’explicació del funcionament i objectius de la Comissió de Seguiment, i 

amb el repàs, per part del conseller Santi Ibarra, de l’estat dels acords de l’últim Consells de 

Barri. 

La proposta de l’equip de Govern per al punt deliberatiu del proper Consell de Barri, és el Pla 

d’usos que requereix d’un procés participatiu per a la seva aprovació, es tractarien els temes 

que es planteja modificar: Superserveis, supermercats, obradors i temes culturals. 

Igualment s’inclourà un segon tema a l’apartat deliberatiu a proposta de les entitats i veïnat.  

Es dona la paraula a les entitats i veïnat perquè facin proposta dels temes a tractar. 

Antonio Martínez de l’Associació de Veïns del Raval amb relació als acords llegits i al punt 

deliberatiu planteja que hi ha fallades del sistema de telefonia, que hi ha més brutícia i 

xeringues al barri i que caldria ampliar el número de persones que les recullen. També demana 

que quan es tractin els temes de neteja es faci referència també als grafits. 

Serafí Picallo, veí, proposa tractar els temes dels que vol parlar a la taula de seguretat i 

prevenció. 



 

 

 

Diego Ruiz del Conservatori del Liceu no fa cap proposta concreta per al punt deliberatiu. 

Anna Solanas, Casal dels Infants, voldria parlar sobre el servei de neteja, la seguretat i les 

xeringues que es troben al barri. 

Santi Gonzalez, veí del raval, demana un Consell de barri extraordinari per parlar sobre 

l’ampliació del MACBA i la pèrdua d’espai públic que representa pel barri. Pel que fa al tema de 

seguretat demana que s’enfoqui no des del punt de vista policial si no des de la vessant social i 

que es tracti sobre les causes i la pobresa. 

Angel Cordero, president de la Xarxa Veïnal, subscriu la petició del Consell de barri 

extraordinari. Proposa tractar els temes que fan referència a drogues i seguretat a la taula de 

prevenció i seguretat. Li sembla interessant parlar del Pla d’Usos i de neteja. 

 Youssef Hernández, vol parlar de la venda de llaunes al carrer relacionada amb l’oci nocturn i 

de els escombraries. 

Després de la ronda de votacions entre les diverses propostes s’acorda que el punt deliberatiu 

del proper consell de barri inclourà dos temes: 

El Pla d’usos 

Neteja. 

 

Es clou la Comissió de Seguiment a les 19:15 h. 

 

 

 

Les tècniques de barri. 


